
REUNIÓ JUNTA GESTORA 
 20 de març de 2024 
 
Assistència: Cristóbal, Bernat, Aida (AFA); Raúl Martínez, Esther Parull, Mariajo Aparicio, 
(direcció); Comissions: Oscar (obres), Esther (Natura), Esther (Biblioteca), Mariajo (Art), Anabel, 
Laura (Comunicació), Esther i Mariajo (Espai Migdia).); Excusades: Salut, Extraescolars, Coeducació.  
 
Ordre del dia 

1. Aplicació escola AFFAC 
2. Pla clima 
3. Reunió consorci augment de places 
4. Discussió espai migdia (Assemblea) 
5. Sol·licitud de plaça de mobilitat reduïda  
6. Festa de fi de curs  
7. Donació olivera 
8. Finalització actual junta de l’AFA 

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Lectura i aprovació de l’acta anterior.  
 

1. Aplicació escola AFFAC 
Dins de comunicació es plantejava fer servir alguna plataforma de comunicació escola – famílies. La 
que diuen que funciona millor és l’Aplicació Dinantia. 
AFFAC ha desenvolupat una aplicació pròpia amb un preu molt més reduït (aproximadament una 
tercera part). 
De moment es considera que la comunicació actual amb Telegram funciona i és gratuït.  
 

2. Pla clima 
Entren 24 escoles de Barcelona i La Maquinista n’és una. Entrem a la primera fase. 
Hi ha d’haver una reunió tècnica per explicar el projecte, a finals de mes d’abril. S’iniciarà la 
instal·lació al mes de juliol a mitja jornada per compatibilitzar amb casal o activitat del centre i a 
jornada completa a l’agost. 
 

3. Reunió consorci augment de places 
Reunió de la coordinadora amb la Yolanda, delegada territorial del consorci, i el Rubén Castillo 
(tècnic de planificació educativa de Barcelona). Està previst que la quantitat de NESE tipus B (famílies 
amb necessitats socioeconòmiques) cauran a la Maquinista, dins de la zona educativa. Mateixa 
situació a Can Fabra i Congrés Indians (cadascú dins la seva zona). 
Direcció s’ha queixat diverses vegades. Hi ha diferents maneres de sobrecàrrega: Matrícula viva 
(10%) + reserva de plaça a i3 per NESE.  
Motius per l’adjudicació de places NESE: la Maquinista no reflecteix la realitat de la zona, hi ha 
menys famílies amb vulnerabilitat.  
El que s’intenta és que l’augment de ràtio vingui acompanyat d’un augment de recursos. S’ha parlat 
des del consorci que els recursos es reparteixin d’altres escoles que no els necessiten per tenir 
menys ràtio (escoles d’alta complexitat que no omplen places – Til·ler) cap a escoles amb major ràtio 
(cas de la Maquinista).  
 



Ara mateix tots els cursos estan al màxim d’alumnes. És important lluitar per si marxa algun infant, 
que la plaça no es reompli amb un altre NESE B. Aquesta feina correspon a l’escola i ja l’està fent.  
Es proposa organitzar-se coordinadament per demanar accions de suport a l’escola. Pot derivar en 
una reunió conjunta amb Congrés-Indians i Can Fabra per organitzar accions conjuntes.  
 

4.  Discussió espai migdia (Assemblea) 
L’escola fa cessió de contractació a l’AFA i queda regulat per un conveni renovable anualment. El 
consell escolar aprova el conveni i es fa la signatura per part de l’AFA i +Educació. Es va establir que 
es faria així fins a la renovació de junta (punt del dia posterior) 
L’alternativa a això implica fer una licitació que s’hauria de començar al mes de setembre 24 (pel 
curs 25-26).  
El preu sempre estava una mica per sobre del que marcava la generalitat, però hem acabat 
convergent amb el preu de Generalitat a causa de l’augment del preu de la vida.  
L’acord marc es manté, però el preu o petits detalls es renoven anualment. Enguany es renovarà 
per l’actual junta de manera que la contractació es manté pel curs 24-25. 
Des de la Generalitat es marca un augment de preu de 6,91 (123 €/mes, preu actual) fins a 7,25 
€/diaris. Està pendent de confirmar-se els valors del preu del menjar (des de Naturcuina). 
Opcions a votació: continuïtat de cessió de la contractació o bé sortir a licitació.  
A favor de +Educació: 

- Projecte pedagògic i flexibilitat pel que fa a compromís amb l’escola 
- Concepte de cooperativa, funcionament i tracte dels treballadors 
- Ràtios 1/13 a infantil i 1/17 a primària 

La continuïtat de la cessió s’aprova per unanimitat.  
L’increment del preu està pendent de càlculs (el preu de Generalitat va sortir divendres) es definirà 
tan aviat com es pugui i caldrà aprovar en junta extraordinària (aproximadament maig 2024). 
 

5. Sol·licitud de plaça de mobilitat reduïda  
Es demanarà al districte una plaça de mobilitat reduïda per l’escola, no nominal. Qualsevol persona 
amb el distintiu i vinculada a l’escola podrà aparcar.  
 

6. Festa de fi de curs  
Hauria d’acabar de perfilar-se amb Festes. Important anar demanant la tarima i tenir en compte que 
cal demanar-la un dia abans pel comiat de sisè.  
Demanem a la comissió de festes que vinguin a la pròxima Junta per poder fer seguiment de la festa 
de fi de curs i fer repartiment de tasques si és necessari.  
 

7. Donació olivera 
Sembla que no és massa viable, però comissió de Natura torna a donar una última volta abans de 
descartar-ho del tot. 
 

8. Finalització actual junta de l’AFA 
Cal fer notificació: Full informatiu, Telegram.  
La junta de l’AFA conclou el seu mandat en finalitzar aquest curs. Us animem especialment a les 
famílies dels cursos inferiors a què proposeu la vostra candidatura.  
Es farà una crida per tots els canals (Telegram, full informatiu, etc.) perquè és important que altra 
gent se sumi. La junta actual està disposada a fer un traspàs responsable i acompanyarem la junta 
entrant durant el temps necessari. 
 
 



Propera Junta 
Propera Junta gestora ordinària es programarà el dijous 11 d’abril a les 20 h.  


